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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor kapnak válaszokat az emberek a Mátrai Erőmű
szennyezettségével kapcsolatos kéréseikre?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Bár a kormány mindent megtett, hogy hangulatkeltéssel és hazugsággal vádolja meg az ellenzéki
képviselőket a Mátrai Erőmű szennyezettségével kapcsolatban, a napokban bebizonyosodott, hogy
az állításaink igazak voltak, sőt, az Erőművet már meg is büntették szennyezés miatt.

Miután kiderült  az igazunk, kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdéseinkre,  hogy teljeskörű és
megnyugtató tájékoztatást, valamint felkészülési lehetőséget adhassunk a magyar polgároknak.

Éppen ezért kérdezem Tisztelt Miniszterelnök Urat:

Vizsgálták-e, hogy honnan származik és mi okozta a szennyezést? 

- Elhárították-e már a szennyezést kiváltó okokat?

- Előfordulhat-e hasonló eset a jövőben?

- Meddig terjednek az eset határai, hogy ember életét befolyásolhatja a szennyezés?

-  A szennyezés  kihatással  lehet-e  a  termőföldekre  és  a  közeli  kutakra,  melyek  közül  sokról
elmondható, hogy a mai napig használatban van? 

Érdemi válaszaiban bízva,

Dudás Róbert
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